

Information
for **PARENTS:**
MALAYSIA

**THE GLASGOW
SCHOOL OF ART**
GSA.AC.UK/INTERNATIONAL

Pengenalan kepada Glasgow School of Art

Dengan sejarah yang terbukti menghasilkan beberapa seniman, pereka dan arkitek yang paling berpengaruh dan berjaya di dunia, pakar yang berpusat di studio The Glasgow School of Art, pendidikan secara praktiknya menarik individu berbakat yang berkongsi semangat dan mengambil berat tentang budaya visual dari seluruh dunia.

Ditubuhkan pada tahun 1845, GSA adalah salah satu daripada baki beberapa sekolah seni bebas di UK dan telah menduduki tapak utama di pusat bandar Glasgow sejak 1899. Lebih 2,400 pelajar terdiri daripada komuniti pelbagai pelajar di GSA, dengan 35% daripada populasi pelajar kami datang dari luar UK.

Pelajar-pelajar di GSA mempunyai akses kepada kemudahan canggih dan unik untuk pembelajaran dan penghasilan kreatif secara menyeluruh di kedua Sekolah dan di bahagian masing-masing. Kerjasama menyeluruh program kami dan pelbagai pendekatan disiplin untuk bekerja digalakkan secara aktif di GSA.

Anda mungkin telah melihat berita ini, kebakaran besar yang bermula di Bangunan Mackintosh GSA pada hari Jumaat 15 Jun 2018. Anda mungkin sudah tahu bahawa Bangunan Mackintosh telah mengalami tempoh pemulihan yang besar dan kini bukan merupakan bahagian kampus GSA. Harap maklum bahawa kebajikan pelajar kami adalah keutamaan kami dan pembelajaran pelajar sekarang dan yang akan datang dari September 2018 tidak akan terjejas.

Kedudukan Sekolah

Glasgow School of Art berada di kedudukan ke-4 di UK, ke-5 di Eropah dan ke-16 di dunia di senarai dunia QS untuk mata pelajaran Seni dan Reka Cipta. Mackintosh School of Architecture secara konsisten disenaraikan sebagai sekolah seni bina terbaik di Scotland oleh Jurnal Arkitek. Pelajar-pelajar Seni Bina kami juga dinilai secara baik di Pingat Gangsa Presiden RIBA yang berprestij dan memenangi Pingat Perak Presiden RIBA (penghormatan tertinggi) pada tahun 2015. Graduan Seni Halus kami telah memenangi Hadiah Turner (anugerah seni visual yang paling berprestij di UK) sebanyak lima kali, dan membentuk 25% calon sejak tahun 2005.

Penginapan Pelajar

Penginapan yang diuruskan oleh GSA

Pelajar-pelajar baru di GSA berpeluang tinggal di salah satu tempat kediaman kami yang dibina khas; Blythswood House atau Margaret Macdonald House. Masing-masing terletak di West Regent Street dan Buccleuch Street, kedua-dua lokasi ini terletak dalam jarak 5 minit berjalan kaki dari kampus utama Garnethill.

Kami memiliki semua tempat penginapan kami supaya pelajar-pelajar tidak berurusan dengan mana-mana pihak ketiga, dan seorang pekerja penginapan kami tersedia 24 jam sehari untuk membantu dengan sebarang pertanyaan. Dewan kediaman kami juga mempunyai hubungan yang baik dengan seluruh sekolah termasuk bahagian seperti Kebajikan Pelajar, Sukan dan Pembangunan GSA.

Penginapan yang disewa secara peribadi

Ini biasanya perumahan yang disewakan oleh tuan-tuan rumah bebas. Ini boleh bermakna hidup sendiri, berkongsi dengan beberapa pelajar lain, atau tinggal di rumah bersama tuan rumah. Glasgow juga mempunyai pilihan penginapan pelajar yang dikendalikan secara komersial yang mungkin boleh dipertimbangkan oleh pelajar. Bahagian Kebajikan Pelajar kami boleh memberikan maklumat umum mengenai Glasgow dan beberapa tempat tinggal yang mungkin boleh dipertimbangkan oleh pelajar-pelajar untuk didiami.

Cara ke Sekolah dan berjalan di sekitar bandar

Glasgow mempunyai dua lapangan terbang: lapangan terbang utama, Glasgow International, dan lapangan terbang yang lebih kecil, Glasgow Prestwick. Terdapat perkhidmatan bas khusus dari lapangan terbang Glasgow International ke pusat bandar Glasgow, walau bagaimanapun pelajar-pelajar yang tiba dengan bagasi besar harus mengambil teksi bermeter dari perhentian teksi di lapangan terbang. Semua teksi di perhentian teksi adalah berlesen. Bayaran yang dikenakan sekitar £ 20 ke pusat bandar Glasgow, yang mengambil masa kira-kira 20 minit

Kampus Garnethill terletak kira-kira 15 minit berjalan kaki dari stesen keretapi utama Glasgow's Central dan Queen Street. Sekolah ini mudah diakses dari semua jalan utama, termasuk lebuh raya M8.

Stesen keretapi tempatan terdekat adalah Charing Cross dan stesen kereta bawah tanah yang terdekat adalah Cowcaddens. Glasgow juga ada perkhidmatan bas yang baik dengan stesen bas utama di bandar (Buchanan Bus Station) iaitu lima minit berjalan kaki sepanjang Renfrew Street dari kampus Sekolah. Bas jarak jauh juga bertolak dari stesen bas ini.

Kehidupan di Glasgow

Glasgow mempunyai tradisi muzik sejak berabad lama dan menawarkan salah satu adegan muzik langsung terbaik di Eropah Barat. Terdapat banyak pengalaman muzikal dan teater yang berbeza untuk memenuhi semua citarasa, dari klasik dan opera hingga ke indie dan pop. Tambahan lagi terdapat sejumlah besar restoran, galeri dan muzium dan anda tidak akan pernah kekurangan sesuatu untuk dilakukan- walaupun di luar perayaan yang banyak yang berlaku di bandar.

Pelajar-pelajar sekolah seni akan mudah untuk terlibat dalam komuniti kreatif Glasgow yang lebih luas, dan akan mempunyai banyak peluang untuk melihat karya dan bertemu artis, pereka dan arkitek yang mempraktikkan kerja mereka di bandar.

Keselamatan di Glasgow

Glasgow, dan UK pada umumnya, mempunyai tahap jenayah yang rendah dan Glasgow secara konsisten berada di kedudukan sebagai salah satu bandar teratas di UK untuk menjadi pilihan tempat tinggal dalam Indeks Kualiti Hidup Mercer. Walau bagaimanapun, seperti semua bandaraya ada langkah berjaga-jaga yang wajar yang boleh diambil oleh pelajar, terutamanya pada waktu malam atau ketika membawa sejumlah wang yang besar atau barang-barang berharga lain. Minggu induksi pada permulaan penggal akan merangkumi tip untuk pelajar tentang bagaimana untuk menjaga keselamatan, dan semua bangunan di sekolah diawasi oleh kamera CCTV.

Sebelum menggunakan peralatan di bengkel kami, semua pelajar disediakan dengan induksi keselamatan oleh juruteknik kami yang berpengalaman untuk memastikan mereka mengetahui ciri-ciri keselamatan dan cara mengendalikannya dengan betul. Bengkel ini sentiasa diawasi oleh seorang juruteknik.

Kos

Selain yuran tuisyen yang dipaparkan di laman web kami, pelajar perlu membuat anggaran untuk makanan, penginapan, aktiviti sosial, dan sebagainya serta bahan yang mereka perlukan untuk program tertentu. Ini berbeza mengikut disiplin, tahun pengajian mereka- ia biasanya lebih tinggi pada tahun akhir dan jenis kerja yang dihasilkan oleh seorang pelajar. Setiap bahagian biasanya menghasilkan panduan untuk kos purata bahan, dan Sekolah mengendalikan beberapa skim untuk membeli bahan-bahan yang biasa digunakan secara besar-besaran yang boleh dibeli oleh pelajar-pelajar pada kos yang menjadikannya lebih ekonomik daripada pembelian individu.

Dalam beberapa tahun terdapat juga lawatan pilihan, dan jika pelajar-pelajar membuat keputusan untuk mengambil bahagian dalam program pertukaran antarabangsa kami, bergantung kepada destinasi, ini juga akan meningkatkan kos kehadiran untuk tahun tertentu.

Sokongan Mahasiswa Antarabangsa

Sekolah mempunyai peruntukan sokongan yang luas kepada pelajar-pelajar yang merangkumi kesejahteraan dan nasihat visa, kaunseling, sokongan bahasa Inggeris, sokongan belajar, dan kerjaya dan nasihat pekerjaan.

Bekerja selepas Pengajian

Siswazah kami mempunyai rekod yang baik untuk meneruskan pengajian atau pekerjaan dalam tempoh enam bulan selepas tamat pengajian, meneruskan ke pelbagai kerjaya termasuk latihan sebagai artis, pereka dan arkitek, serta pentadbiran seni atau mengajar.

Sejak pembatalan Kerja Selepas Pengajian pada tahun 2012, pelajar-pelajar yang telah menamatkan pengajian perlu menukar sama ada Peringkat 1 atau Peringkat 2 visa untuk membolehkan mereka bekerja di UK selepas tamat pengajian. Maklumat lanjut boleh didapati di sini:

[gov.uk/browse/visas-immigration/work-visas](https://www.gov.uk/browse/visas-immigration/work-visas)

Mana-mana pelajar antarabangsa yang berminat untuk bekerja di UK pada masa mereka di GSA harus berjumpa Pegawai Kerjaya untuk memastikan mereka menyedari peraturan pekerjaan dan kebiasaan budaya mengenai bekerja di UK, dan nasihat mengenai waktu dan tempat yang optimal untuk mencari pekerjaan.